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PROTOKÓŁ Nr LVI/23 

z sesji Rady Powiatu Otwockiego 

odbytej w dniu 26 stycznia 2023 r. 

w trybie hybrydowym 

 

 

Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 12 ust. 4 Statutu  

Powiatu Otwockiego Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 1600 otworzyła obrady 

LVI sesji Rady Powiatu Otwockiego. Powitała przybyłych gości, panie i panów radnych oraz 

pracowników Starostwa.  

Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 20 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Hybrydowe posiedzenie Rady odbyło się w Powiatowym Młodzieżowym Domu 

Kultury w Otwocku przy ul. Poniatowskiego 10, przy pomocy platformy radni.info oraz 

wideokonferencji na platformie Zoom. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LV z sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 368/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 

29 grudnia 2022 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2023 rok,  

z późn.zm.; 

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 369/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 

grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2023 – 2037; 

3) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej; 

4) zmieniająca uchwałę Nr 8/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Budżetowej;  

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Otwocki  

za rok 2022. 

6. Sprawozdanie Starosty Otwockiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za rok 2022. 

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

8. Informacje Przewodniczącej Rady.  

9. Sprawy różne.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że ze względu na tryb hybrydowy będą 

przeprowadzone głosowania imienne i wyznaczyła Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu 

Otwockiego Grażynę Olszewską do przeprowadzenia głosowań. 

 

Ad. 2 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
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Ad. 3 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do protokołu Nr LV/22 z sesji. Następnie 

udzieliła głosu radnej Jolancie Koczorowskiej. 

Radna Jolanta Koczorowska zasugerowała, aby poprawić protokół i przegłosować go 

na następnej sesji.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że radni mogą zgłaszać poprawki do protokołu 

najpóźniej dzień przed sesją. Dodała, że jest zapis w Statucie Powiatu Otwockiego, że protokół 

z sesji przyjmuje się na następnej sesji, a nie na kolejnych. Następnie powiedziała, żeby radna 

wyraziła to w głosowaniu.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie ww. protokół.  

 

Protokół Nr LV/22 z ubiegłej sesji został przyjęty w obecności 20 radnych, przy 17 

głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Ad. 4 

1) Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak przedstawił projekt uchwały Nr 1 wraz  

z autopoprawką.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do przedmiotowego projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Budżetowej Roberta Kosińskiego.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały wraz z wnioskiem o usunięcie  

z projektu uchwały kwoty 141 450 zł przeznaczonej na przeprowadzenie audytu  

w Powiatowym Centrum Zdrowia Sp. z o.o. w restrukturyzacji w Otwocku z Dz. 851 Rozdz. 

85111 § 4300 i w tym zakresie dostosowanie projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych - 19 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” - podjęła uchwałę Nr 378/LVI/23 w sprawie zmian w uchwale  

Nr 368/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 grudnia 2022 r. – Uchwała Budżetowa 

Powiatu Otwockiego na 2023 rok, z późn.zm., która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

2) Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak przedstawił projekt uchwały Nr 2 wraz  

z autopoprawką. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Januszowi Golińskiemu. 

Radny Janusz Goliński odniósł się do ronda na ul. Karczewskiej i Batorego  

i zaproponował, aby w tej kadencji zrealizować to zadanie, dzięki czemu będzie lepsze 

bezpieczeństwo.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście. 

Starosta przypomniał, że od 10 lat jest poruszany ten temat, czy ma być skrzyżowanie 

ze światłami, czy rondo. Dopiero w tamtym roku zapadła decyzja ostateczna i powstała 

dokumentacja w sprawie przerobienia skrzyżowania na rondo. Odbyły się 2 przetargi, 

wyłoniono wykonawcę, lecz z powodu braku środków zadanie nie zostało zrealizowane. 

Obecnie będą unieważniać przetarg. Starosta ma nadzieję, że w tym roku uda się zrealizować 

tą inwestycję, która trwa od 10 lat.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 
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Radny Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że był przeciwny, kiedy Rada Powiatu 

zadecydowała, aby odejść od skrzyżowania na rzecz ronda. Radny zaznaczył, że efekt podjęcia 

tej decyzji będzie taki, iż cała inwestycja opóźni się o kilka lat.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Januszowi Golińskiemu.  

Radny Janusz Goliński zapytał ile to rondo by kosztowało w pierwszej wersji, a ile 

teraz? Jak te koszty się plasują?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbnikowi. 

Skarbnik wyjaśnił, iż on nie jest właściwym adresatem pytania. Adresatem powinien 

być ten, który otrzymał pierwszy projekt wraz z kosztorysem. Doradził, że może należałoby się 

zwrócić do ZDP, tam był pierwszy kosztorys. Skarbnik powiedział, że nie zajmuje się 

kosztorysowaniem i wyceną. Skarbnik podkreślił, że wszyscy chyba zdajemy sobie sprawę jak 

inflacja wpłynęła na ceny.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mirosławowi Pszonce. 

Radny Mirosław Pszonka powiedział, że na posiedzeniu Zarządu był punkt dot. ronda 

– aneks Nr 5, w związku z tym poprosił Starostę, aby wyjaśnił, na czym polega aneksowanie 

tego zadania?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście. 

Starosta wyjaśnił, że na Zarządzie nie było nic na temat ronda, tylko rozmawiali na 

temat, czy unieważnić postępowanie, które ma termin wykonania oferty do wtorku i ogłosić 

nowe. Natomiast aneks Nr 5 był do odwodnień, które Miasto Otwock na naszych drogach 

powiatowych miało robić w roku 2021. Zaczęli robić, część zrobiono, a część aneksowano i to 

jest aneks w tej sprawie.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do przedmiotowego projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Budżetowej Roberta Kosińskiego.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały wraz z wnioskiem o dostosowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na 

lata 2023-2037 do zmian uchwały budżetowej w zakresie usunięcia kwoty 141 450 zł.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych - 19 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” - podjęła uchwałę Nr 379/LVI/23 w sprawie zmian w uchwale  

Nr 369/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na lata 2023 – 2037, która stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Kudlicki przedstawił projekt uchwały Nr 3.  

 

Inicjatywa uchwałodawcza Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Piotrowi 

Kudlickiemu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Kudlicki przypomniał o dołączeniu do prac 

Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Rady zapytała czy to jest plan kontroli i udzieliła głosu 

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Piotrowi Kudlickiemu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Kudlicki odpowiedział, że każda komisja na 

ręce Przewodniczącej Rady Powiatu Otwockiego składa do końca roku plan pracy komisji. 
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Natomiast jest to specyficzna sprawa dotycząca tylko Komisji Rewizyjnej i jest to uchwalenie 

samego planu kontroli. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych - 20 głosami „za”- podjęła uchwałę  

Nr 380/LVI/23 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

4) Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały Nr 4. W związku z rezygnacją radnego 

Romana Srebnickiego z członkostwa w Komisji Budżetowej przedstawiła zmieniony 

skład osobowy Komisji Budżetowej:  

 

1. Aneta Bartnicka. 

2. Janusz Goliński 

3. Dariusz Grajda 

4. Jolanta Koczorowska 

5. Dariusz Kołodziejczyk  

6. Robert Kosiński  

7. Grzegorz Michalczyk 

8. Marcin Olpiński 

9. Grażyna Olszewska 

10. Krzysztof Olszewski 

11. Mirosław Pszonka 

12. Krzysztof Szczegielniak 

13. Bogumiła Więckowska 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do przedmiotowego projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Budżetowej Roberta Kosińskiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych - 19 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” - podjęła uchwałę Nr 381/LVI/23 zmieniająca uchwałę Nr 8/II/18  

z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetowej, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do Sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Otwocki za rok 2022. ( w załączeniu).  

Radni nie zgłosili uwag do ww. sprawozdania.  

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do Sprawozdania Starosty 

Otwockiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2022. ( w załączeniu). 

Radni nie zgłosili uwag do ww. sprawozdania. 
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Ad. 7 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Bogumile Więckowskiej. 

Radna Bogumiła Więckowska w nawiązaniu do pkt 24 sprawozdania odnośnie pisma 

Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie 

wydłużenia terminu zawieszenia udzielania świadczeń w zakresie rehabilitacji neurologicznej 

w PCZ Sp. z o.o. w restrukturyzacji zapytała, do kiedy jest zawieszona rehabilitacja, czy jest 

decyzja o podjęciu działań o odwieszeniu? Radna zaznaczyła, że rehabilitacja neurologiczna 

jest bardzo potrzebna. Udary są chorobą społeczną. Oddział neurorehabilitacji jest bardzo 

potrzebny dla mieszkańców z takimi schorzeniami.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście.  

Wicestarosta odpowiedział, że zgodnie z pismem, które otrzymali termin zawieszenia 

obowiązuje do 30 kwietnia 2023 r. Natomiast, co do uruchomienia oddziału to Prezes PCZ  

Sp. z o.o. w restrukturyzacji Monika Gębska powinna się wypowiedzieć, jakie ma plany. Zarząd 

Powiatu rozmawiał na ten temat z Panią Prezes wielokrotnie próbowano ustalić szczegóły, jak 

będzie przebiegało uruchomienie oddziału neurorehabilitacji.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał Wicestarostę czy wiadomo mu, że Pani Prezes 

PCZ podjęła uchwałę o likwidacji oddziału? Jako Zarząd i na jego wniosek Pani Prezes miała 

przedstawić prawdziwą, rzetelną analizę, zorganizować spotkanie z włodarzami gmin  

i przedstawić dane ilu było pacjentów będących mieszkańcami tych gmin, czy te gminy są 

gotowe brać udział w współfinansowaniu tego oddziału. Radny powiedział, że rozmawiał  

z Dyrektorem Szpitala na Wołoskiej i Dyrektor wyraził zainteresowanie współpracą, żeby 

kierować w ostrej fazie pacjentów po udarach neurologicznych. Na Komisji Zdrowia padały 

głosy z uwagi na to, że dopóki tam są obywatele z Ukrainy dotąd to tam się nic nie będzie robiło 

pod kątem uruchomienia oddziału. Radny powiedział, że jeśli okaże się, że oddział może ruszyć 

to obywatele Ukrainy powinni być przeniesieni w inne miejsce. Radny zapytał czy  

w jakikolwiek sposób Wicestarosta to nadzoruje? Czy Pani Prezes zrealizowała coś z tych 4 

punktów, które miała wskazane przez radnego i Zarząd Powiatu? Radny poprosił o konkretną 

odpowiedź.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta powiedział, że Pani Prezes PCZ podjęła taką uchwałę. Zaznaczył też, że 

radny Dariusz Kołodziejczyk jest Członkiem Zarządu i o wszelkich informacjach dot. Spółki 

jest powiadomiony. Rada Nadzorcza zaopiniowała pozytywnie tą opinię, natomiast nastąpiły 

dodatkowe okoliczności, ponieważ w pierwszym piśmie Prezesa NFZ była zgoda, aby oddział 

neurorehabilitacji został wygaszony, natomiast w piśmie, który Zarząd skierował do Dyrektora 

NFZ otrzymano odpowiedź, że mają termin do 30 kwietnia 2023 r. Uchwały Pani Prezes PCZ 

są w kompetencji Rady Nadzorczej. Wicestarosta dodał, że są zapraszani wszyscy członkowie 

Zarządu na posiedzenia Rady Nadzorczej, ale też na Zgromadzenia Wspólników, gdzie można 

odnieść się do różnych spraw, chociażby z oddziałem neurorehabilitacji. Analiza, która była 

przedstawiana przez Panią Prezes PCZ, według radnego Dariusza Kołodziejczyka była 

niewystarczająca. Wicestarosta wyjaśnił, że zależy mu na analizie i informacjach odnośnie 

rentowności oddziału, powinna przeprowadzić to firma zewnętrzna. 

Przewodnicząca Rady dodała, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Rodziny  

i Bezpieczeństwa zadawała wiele pytań Pani Prezes PCZ. Przewodnicząca uważa, że źle się 

stało, że cofnięto audyt, ponieważ mieliby rzeczowy i zewnętrzny obraz, jaka jest sytuacja i co 

należy uruchamiać dla Mieszkańców Powiatu Otwockiego. Następnie udzieliła głosu 

Wicestaroście. 

Wicestarosta zapytał radnego Dariusza Kołodziejczyka na ilu posiedzeniach Rady 

Nadzorczej był obecny?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Bogumile Więckowskiej.  
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Radna Bogumiła Więckowska powiedziała, że jak Zarząd usłyszy od Pani Prezes, że 

nie było pacjentów, że nie było ostrych przypadków, to kłamstwo. Ludzie ze Szpitala 

przedstawiają nieprawdę. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że Wicestarosta jako osoba sprawująca 

nadzór nad Szpitalem z Zarządu Powiatu ma przypisane kompetencje. Rada Nadzorcza tylko 

zaopiniowała uchwałę podjętą przez Panią Prezes PCZ. Radny zapytał czy Pani Prezes PCZ 

zrobiła cokolwiek w tym punkcie? Radny powiedział, że chodzi na posiedzenia Zgromadzenia, 

kiedy ma taką możliwość, natomiast wszystkie dane, które były przedstawiane to były na jego 

wniosek. Pani Prezes PCZ mówiła, że nie ma pacjentów, nie ma zainteresowania to wystarczyło 

porozmawiać z Dyrektorem Szpitala, który ma oddział neurorehabilitacji. W Szpitalu 

Międzyleskim ilość łóżek jest niewystarczająca, tak samo na Wołoskiej czy na Bródnie. Mija 

styczeń, w związku z tym zapytał czy Wicestarosta ma wiedzę na temat, czy Pani Prezes PCZ 

cokolwiek zrobiła, czy przedstawi nowe, dodatkowe wyliczenia. Radny wskazał w piśmie, że 

powinny być kwoty uśrednione. Czy zamierza zrobić spotkanie z wójtami, burmistrzami. Minął 

miesiąc i nie było takiego wystąpienia. Jeśli chodzi o audyt to w Starostwie Powiatowym 

pracuje audytor, który kiedyś był Dyrektorem lub Zastępcą Dyrektora Szpitala, podejmował 

takie działania, robił takie audyty. Radny zaproponował, że może na początek potrzeba by było 

skorzystać z jego pomocy. To Pani Prezes PCZ powinna przedstawić dokładne dane, jaki jest 

wynik oddziałów, jakie jest obłożenie i wskazać jakieś rozwiązania. Radny zapytał 

Wicestarostę czy ma jakąkolwiek wiedzę na ten temat, iż on był na tym Zarządzie, kiedy 

uchwała i wniosek były głosowane. Czy Pani Prezes PCZ cokolwiek zrobiła w tej sprawie?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta wyjaśnił, że zgodnie z rozporządzeniem 2015 r. audytor wewnętrzny 

powstrzymuje się od wykonywania czynności wchodzący w zakres doradczy, które 

prowadziłyby do przejęcia przez niego obowiązków, odpowiedzialności lub uprawnień 

wchodzących w zakres zarządzania jednostką zgodnie ze standardami międzynarodowymi. To 

audytorzy wewnętrzni muszą być bezstronni i wolni od uprzedzeń, dlatego audytor nie może 

podjąć takich czynności. Wicestarosta opierał się na opinii mecenasów. Co do rozmów, które 

były prowadzone odnośnie tych ofert to od lipca 2 firmy zewnętrzne się zgłosiły i radny 

wiedział, jaki jest zakres opracowania. Były przesłane dokumenty do radnego z prośbą  

o odniesienie się do nich, czego radny nie zrobił.  Wicestarosta powiedział, że dalsza dyskusja 

jest bezprzedmiotowa.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał, w jakim zakresie audytor wewnętrzny jest 

uprzedzony? Czy Pani Prezes coś z tych 3 punktów zrobiła?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta poprosił, aby kierować pytania w formie pisemnej i udzieli na nie 

odpowiedzi w formie pisemnej. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mirosławowi Pszonce. 

Radny Mirosław Pszonka odniósł się do pkt 24 zapytał czy wyrażono zgodę na 

przedłużenie terminu zawieszenia udzielenia świadczeń, jeżeli tak to, do kiedy? A jeżeli nie to, 

co dalej? Następnie nawiązał do pkt 8 i 9, gdzie wyrażono zgodę na wynajem powierzchni  

w budynku PCZ Sp. z o.o. w restrukturyzacji na rzecz Alab i Audiofon Matyja, w związku  

z tym zapytał, co to za firma, na jaki czas wynajęła i za jaką kwotę? W odniesieniu do pkt 25, 

w którym wyrażono zgodę na zawarcie aneksów radny zapytał, do kiedy wydłużono termin 

zakończenia zadania?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście. 

Starosta odpowiedział, że do końca czerwca 2023 r.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Jolancie Koczorowskiej. 
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Radna Jolanta Koczorowska podziękowała wszystkim, którzy się wypowiadają za tym, 

żeby uruchomić oddział neurorehabilitacji. Następnie radna poprosiła Przewodniczącą Rady, 

aby zorganizowała spotkanie z panią Prezes PCZ w kwestii fuzji, a także, aby porozmawiać, 

jakie Pani Prezes ma argumenty związane z oddziałem neurorehabilitacji.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w dniu wczorajszym było posiedzenie Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa z udziałem Pani Prezes PCZ, na którym dyskutowali  

w sprawie Szpitala. Były przygotowane pytania, które skierowano do Pani Prezes PCZ. 

Następnie udzieliła głosu Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa 

Elżbiecie Siwek. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa Elżbieta Siwek 

powiedziała, że na ostatniej sesji poprosiła wszystkich radnych o pytania do Pani Prezes PCZ. 

Została przygotowana lista pytań. Pani Prezes PCZ otrzymała pytania w formie pisemnej i tak 

też na nie odpowiedziała. Zaproszeni byli wszyscy na posiedzenie Komisji Zdrowia, na którym 

to Pani Prezes omówiła wszystkie zadane jej pytania. Szkoda, że nie wszyscy państwo zadali 

pytania i nie wszyscy brali udział w komisji, a teraz mają wątpliwości na ten temat.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Jolancie Koczorowskiej. 

Radna Jolanta Koczorowska poprosiła o przesłanie odpowiedzi, które udzieliła Pani 

Prezes PCZ. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny  

i Bezpieczeństwa Elżbiecie Siwek. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa Elżbieta Siwek 

pozytywnie ustosunkowała się do powyższej prośby.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta w odniesieniu do pkt 8 i 9 odpowiedział, że te powierzchnie zostały 

wynajęte na 2 lata. Natomiast firma Audiofon Matyja zajmuje się pacjentami z ubytkami 

słuchu.  

 

Ad. 8 

            Przewodnicząca Rady poinformowała o:  

− terminie kolejnej planowanej sesji Rady Powiatu Otwockiego zgodnie  

z harmonogramem tj. 23 lutego 2023 r.; 

− opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. uchwały budżetowej Powiatu Otwockiego 

na 2023 rok w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

określonego w uchwale budżetowej Powiatu Otwockiego na 2023 rok i uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na lata 2023-2037 

w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Otwockiego.  

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Januszowi Golińskiemu. 

Radny Janusz Goliński zapytał, jakie postępy od ostatniej sesji zostały poczynione  

w sprawie fuzji z podmiotem klinicznym?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta odpowiedział, że wykonali postanowienia układu restrukturyzacyjnego. 

Otrzymali sprawozdanie Nadzorcy Sądowego, które zostało przedłożone do sądu. W tym 

sprawozdaniu Nadzorca stwierdził, że układ został wykonany. Teraz czekają na ogłoszenie 

przez sąd postanowienia. Następnie będzie przekazane pismo do CMKP w celu dalszych 

rozmów związanych z fuzją.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zaznaczył, że planowana sesja odbędzie w czasie ferii. 

Nie wiadomo jak będzie z frekwencją. Następnie zapytał Wicestarostę, do kiedy jest 
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zmniejszenie ilości łóżek z 50 na 30 na oddziale wewnętrznym? Z informacji pracowników 

wynika, że oddział wewnętrzny jest przemeblowany, wywieziono część łóżek z sal, które 

wskazują na zmniejszenie liczby miejsc. Czy to oznacza, że Pani Prezes dokonała 

przeorganizowania i czy 30 łóżek będzie docelowo? Radny powiedział, iż dostał informację  

o tym, że pacjenci z Powiatu Otwockiego są wywożeni do Szpitala na Szaserów. Czy to prawda, 

że Prezes PCZ długofalowo chce zmniejszyć liczbę łóżek? Do kiedy teraz ma wyrażoną zgodę 

przez NFZ lub Wojewodę na zmniejszenie ilości łóżek?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta, co do oddziału powiedział, że wszyscy byli na tym spotkaniu. Sytuacja 

na oddziale wewnętrznym jest taka, iż 2 lekarzy i ordynator zgłosili odejście. Pani Prezes PCZ 

uzupełniła braki kadrowe. Natomiast, co do terminu, na jaki została ograniczona liczba łóżek 

to powiedział, że zapyta panią Prezes PCZ.  Od 1 lutego zostanie zatrudniony nowy ordynator 

na oddziale wewnętrznym. Wicestarosta powiedział, że porozmawia z Panią Prezes PCZ 

odnośnie zmniejszenia liczby łóżek czy to jest docelowe. Tutaj też by się przydała analiza, bo 

lekarze złożyli propozycję, aby zwiększyć liczbę łóżek do 100. Według lekarzy i ordynatora 

byłoby to bardziej opłacalne. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że też się interesuje sprawami Szpitala i na 

posiedzeniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa pytała o oddział wewnętrzny. Pani 

Prezes PCZ udzieliła informacji, co do lekarzy, dyżurów. Przewodnicząca Rady zaznaczyła, że 

będzie monitorować sytuację Szpitala. Następnie udzieliła głosu radnemu Januszowi 

Golińskiemu. 

Radny Janusz Goliński zapytał czy zostały rozstrzygnięte konkursy na dyrektorów 

domów pomocy społecznej? Następnie zapytał, co się dzieje u Dziadka Lisieckiego? Jaki jest 

stan zatrudnionych? Jaka jest liczba dzieci?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Członkowi Zarządu Powiatu Kindze Błaszczyk. 

Członek Zarządu Powiatu Kinga Błaszczyk odpowiedziała, że odbyły się 2 konkursy na 

dyrektorów DPS przy ul. Konopnickiej i DPS Wrzos. Zgłosiło się po jednym kandydacie. Do 

Anielina nie było żadnego zgłoszenia. Kandydaci uzyskali pozytywną opinię Komisji. Na 

Zarządzie będą zatwierdzać wyniki konkursu.  Jeśli chodzi o Dziadka Lisieckiego to jest 

kilkanaście dzieci. Stan zatrudnienia w świetlicy jest zatrudniona jedna osoba i pan na pół etatu, 

która administruje wszystko. W Dziadku Lisieckim jest Dom Dziennego Pobytu dla Seniorów  

i tam jest pani Kierownik, pielęgniarka i sprzątaczka. Bardzo dużo seniorów przychodzi. Są 

różne zajęcia. Jest zatrudniona jedna osoba, która zajmuje się klubem seniora i domem 

dziennego pobytu. Jest duże zainteresowanie.  

Przewodnicząca Rady dodała, że seniorzy tam naprawdę dobrze się czują. Mają zajęcia, 

opiekę i posiłki. Mogą wspólnie spędzić czas, a to jest bardzo ważne. Następnie udzieliła głosu 

radnemu Dariuszowi Kołodziejczykowi. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk wyjaśnił, żeby była możliwość przywrócenia liczby 

łóżek do 50, ponieważ teraz pacjenci z Powiatu Otwockiego jeżdżą do Szpitala na Szaserów, 

do Mińska Mazowieckiego. Radny zapytał, do kiedy jest ograniczenie łóżek i kiedy będzie 

zwiększenie?  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta odpowiedział, że nie jest określone i jest bezterminowo.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Grzegorzowi Michalczykowi. 

Radny Grzegorz Michalczyk zaznaczył, że sprawy Szpitala są ważne dla Powiatu 

Otwockiego i dla naszego społeczeństwa. Dzisiaj była możliwość zaznajomienia się dokładnie 

z sytuacją Szpitala. Pani Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa Elżbieta 

Siwek zapraszała wszystkich radnych na swoją komisję. Jeśli nie mogli uczestniczyć to była 

możliwość zadawania pytań pisemnie. Nawet był wydłużony termin na życzenie państwa 

radnych. Obecny Zarząd prowadzi bardzo transparentnie sprawy Szpitala. Radny zachęca do 
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korzystania z wszelkich możliwych spotkań, aby się dowiedzieć jak najwięcej w sprawie 

Szpitala.  

 

Ad. 10 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 1715 Przewodnicząca Rady 

Grażyna Kilbach zamknęła obrady LVI sesji Rady Powiatu Otwockiego. 

 

 

Sporządziła:       Przewodniczyła: 

 

Dominika Ziemska                             Grażyna Kilbach 

 

 

 

 

 


